



Glenfield Intermediate School

23 May 2016

Dear Parents

I am writing to inform you that on **Thursday 9 June 2016** the students will be doing some activities to celebrate the Dragon Boat Festival.

As part of the celebration we would like to make rice dumplings. For this activity we require parent help. This is a long process so we are looking for any parents that may know how to make the dumplings as well as other parents to be shown how to make them.

If you are able to assist us, please complete the slip below and return it to Mrs. Leanne Somerville Smith by **Friday 3 June**.

Regards

Leanne Somerville Smith

.....

I am able to help and know how to make rice dumplings
I am able to help but do not know how to make rice dumplings

Parents name contact number

亲爱的家长:

您好!

我们将于**2016年6月9日(星期四)**举办一些有关端午节的文化活动.

端午节的活动之一是包粽子,如果您会包粽子并愿意教学生们如何制作粽子,我们将感激不尽.同时,我们也需要一些家长协助我们(因为制作粽子工序较多,花费时间较长)制作粽子.

如果您刚好有空,可以帮助我们,请完成下面的信息并于**6月3日(星期五)**前将这张纸交给 Mrs Somerville Smith.

非常感谢!

副校长: Leanne Somerville Smith
2016年5月

.....

我会包粽子,也能来帮忙.
我能来帮忙,但是不会包粽子.

家长姓名_____

联系电话:_____